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Protokół Nr XIII/2020 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 9 marca 2020 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 9 marca 2020 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17
55

.  

W sesji uczestniczyli: 

1) wszyscy radni Gminy Żołynia; 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia; 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia; 

6) dwóch inspektorów Urzędu Gminy Żołynia; 

7) Informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Po 

powitaniu zebranych przedstawił wniosek wójta gminy o poszerzenie porządku obrad  

o rozpatrzenie dwóch uchwał związanych z udzieleniem pomocy finansowej samorządom 

powiatu i województwa. Piotr Dudek, Wójt Gminy Żołynia wyjaśnił, że chodzi  

o partycypację gminy kwotą 35 tys. zł w sporządzeniu projektu przebudowy drogi 

powiatowej biegnącej przez Smolarzyny oraz o złożenie deklaracji przekazania 200 tys. zł na 

budowę skrzyżowania bezkolizyjnego w Łańcucie, będącego elementem mającego tam 

powstać tunelu pod przejazdem kolejowym. W głosowaniu radni jednogłośnie zaaprobowali 

poszerzenie porządku sesji. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech 

Woś, Anna Wójcik. 

Porządek sesji po jego poszerzeniu przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Żołynia; 

b) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

c) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Żołynia w 2020 r.”; 

d) nabycia nieruchomości przez Gminę Żołynia; 

e) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia; 

f) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy; 

g) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy; 

h) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego na realizację 

zadania publicznego; 

i) wyrażenia woli udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 2 Przewodniczący rady przypomniał, że protokół z poprzedniej sesji rady gminy 

udostępniono radnym do wglądu i poinformował zebranych, że radni nie wnieśli do niego 
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uwag w tej sprawie. Wobec braku innych głosów radnych przewodniczący poprosił  

o przegłosowanie sprawy przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. Rada przyjęła protokół 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty przedstawiła Magdalena Rogowska, 

inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Przypomniała wynik przetargu na odbiór  

i zagospodarowanie odpadów wywożonych z nieruchomości zamieszkałych gminy na okres 

od 1 do 31 grudnia 2020 r. Powiedziała, że w przetargu pojawił się tylko jeden oferent – 

Miejski Zakład Komunalny z Leżajska – który za wykonanie usługi zaoferował cenę  

1 mln 164 tys. zł. Inspektor zaznaczyła, że kalkulacja ceny została przygotowana na 

podstawie prognozy masy odpadów, bazującej na danych historycznych. Dodała, że po 

nowelizacji ustawy gmina aktualnie płacić będzie za rzeczywistą ilość ton odpadów 

odebranych przez firmę. Dotąd opłata ta była stała, płacona w formie ryczałtu. Inspektor 

wspomniała również, że środki pieniężne zbierane w ramach opłaty śmieciowej mogą być 

wydatkowane tylko i wyłącznie na cele związane z utrzymaniem gminnego systemu 

gospodarki odpadami. Pokrywają one koszty odbioru i transportu śmieci, ich 

zagospodarowanie, prowadzenie punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, obsługę 

administracyjną systemu oraz działania z zakresu edukacji ekologicznej. Przewodniczący 

rady powiedział, że projekt uchwały szczegółowo dyskutowano podczas dwóch wspólnych 

posiedzeń wszystkich komisji rady gminy. Zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać 

głos w tej sprawie. Wobec braku dyskusji przewodniczący odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/112/20 w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Żołynia została przyjęta przy 13 głosach „za”. Dwóch radnych zagłosowało 

przeciwko przyjęciu uchwały. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (13) Andrzej Całka, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Tadeusz Leja, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik; PRZECIW 

(2) Krzysztof Kosior, Tomasz Mach. 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przedstawiła Magdalena Rogowska, inspektor urzędu gminy. 

Wyjaśniła, że wzór deklaracji dostosowano do ustalonej przez momentem przez radę metody 

ustalenia opłaty za odpady. W oświadczeniu znalazło się również miejsce na oświadczenie 

właścicieli nieruchomości, dotyczące kompostowania bioodpadów w gospodarstwach 

domowych. W uchwale uregulowano również też tryb składania deklaracji za pośrednictwem 

środków komunikacji elektronicznej. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, po odczytaniu 

projektu uchwały przewodniczący rady przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/113/20 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, 

Anna Wójcik. 

Projekt uchwały w sprawie gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt przedstawił Jan Mazurek, inspektor Urzędu Gminy 
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Żołynia. Wspomniał, że obowiązek corocznego uchwalenia programu wynika z ustawy  

o ochronie zwierząt. Celem programu jest zapobieganie bezdomności zwierząt i opieka nad 

nimi. Inspektor powiedział, że realizacja programu opiera się na porozumieniach zawartych 

ze schroniskiem dla zwierząt w Rzeszowie oraz miejscowym lekarzem weterynarii. 

Powiedział, że w budżecie gminy na realizację programu zabezpieczono kwotę 35 tys. zł. 

Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący rady przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. Uchwała Nr XIII/114/20 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Żołynia w 2020 r.”  została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości omówił wójt gminy. Przypomniał, że 

chodzi o zakup działki sąsiadującej ze strzelnicą sportową, jedną z wizytówek gminy. 

Stwierdził, że obecny dojazd do strzelnicy jest nieadekwatny do potrzeb, bowiem z obiektu 

korzysta wiele osób, w tym młodzież dojeżdżająca z zewnątrz autokarami. Nabywana przez 

gminę nieruchomość miałaby posłużyć jako poszerzenie drogi oraz parking, który oprócz 

stanowienia zaplecza strzelnicy służyłby odwiedzającym pobliski cmentarz parafialny. Wójt 

podał wycenę nieruchomości – 24 tys. zł i stwierdził, że jej to dobra cena a nabycie działki 

zasadne. Radni nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący odczytał uchwałę  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/115/20 w sprawie nabycia nieruchomości 

przez Gminę Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej przedstawił Waldemar 

Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Powiedział, że projekt przygotowano w odpowiedzi na 

wniosek mieszkańca zainteresowanego zakupem. Przypomniał, że chodzi o nieruchomość 

zlokalizowaną przy zalewie Tama, na ul. Białobrzeskiej. Przygotowując sprzedaż dokonano 

podziału mienia gminnego tak, aby zapewnić swobodny dostęp dla wszystkich do linii 

brzegowej zalewu, wycięto również dojście do pompowni sieci kanalizacji sanitarnej. 

Sekretarz zaznaczył, że działka będzie sprzedawana w przetargu, co oznacza, że nabywcą 

niekoniecznie będzie wnioskodawca w tej sprawie. Radni nie dyskutowali, po odczytaniu 

projektu uchwały przewodniczący rady przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/116/20 

w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, 

Anna Wójcik. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości gminnej na 

okres 10 lat przedstawił sekretarz gminy. Powiedział, że dobiega końca umowa  

z dotychczasowym dzierżawcą, p. Urbanem z Brzózy Stadnickiej, który na tej nieruchomości 

od 30 lat prowadzi stawy rybne. Zaznaczył, że dzierżawca bardzo dobrze gospodaruje na tej 

nieruchomości, utrzymuje porządek, w związku z tym przygotowano projekt umożliwiający 

mu dalsze jej dzierżawienie. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie nad nią. Uchwała Nr XIII/117/20 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na 

okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia oraz odstąpienia od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 
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Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. 

Omawiając projekt kolejnej uchwały sekretarz gminy powiedział, że jest to sytuacja 

analogiczna jak w podjętej przed momentem uchwale. Tym razem długoletnim dzierżawcą 

stawu przy ul.Górskiej był p. Cisek z tej ulicy. W ocenie strony urzędniczej prowadząc staw 

rybny utrzymuje on nieruchomość w bardzo dobrym stanie, dba o porządek, w związku z tym 

zaproponowano wydzierżawienie mu tej działki na kolejny okres. Lokalizację 

wydzierżawianej nieruchomości radni mogli prześledzić na udostępnionej im mapie. Radni 

nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie nad nią. Uchwała Nr XIII/118/20 w sprawie wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia oraz 

odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, 

Anna Wójcik. 

Uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łańcuckiego omówił wójt gminy. Wyjaśnił, że chodzi o partycypowanie w 50% w kosztach 

sporządzenia projektu przebudowy drogi powiatowej biegnącej przez Smolarzyny. Na ten cel 

gmina przeznaczy 35 tys. zł. Wójt wyraził nadzieję, że inwestycja przebudowy drogi otrzyma 

wsparcie dotacyjne z Funduszu Dróg Samorządowych, którego kolejna transza ma być 

dzielona w sierpniu 2020 r. Powiedział, że projekt ten będzie realizowany wspólnie  

z powiatem i Gminą Białobrzegi. Skład finansowy realizacji inwestycji ma wyglądać 

następująco: 50 % środków z budżetu państwa, 25% z powiatu i 25% z gmin. Do wykonania 

jest modernizacja drogi na odcinku 3,4 km, w tym obowiązkowe wykonanie chodnika na min. 

20% długości przebudowywanej drogi. Radna Anna Wójcik powiedziała, że cieszy się, że 

temat ten został podjęty. Zaznaczyła, że wszyscy mieszkańcy Smolarzyn czekają na tę 

inwestycję, gdyż jest ona bardzo potrzebna. Wobec braku innych głosów przewodniczący 

rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/119/20  

w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego 

na realizację zadania publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 

imienne: ZA (15) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy 

finansowej Województwu Podkarpackiemu przedstawił wójt gminy. Zaznaczył, że jest to 

uchwała intencyjna, deklarująca przekazanie przez gminę pomocy w wysokości 200 tys. zł na 

budowę skrzyżowania bezkolizyjnego na drodze wojewódzkiej w Łańcucie – Podzwierzyńcu. 

Wójt wyjaśnił, że skrzyżowanie to będzie elementem projektu przejścia tunelem pod 

tamtejszym przejazdem kolejowym. Powiedział, że projekt ma być finansowany przez 

województwo kwotą 18 mln zł, Polskie Koleje Państwowe przeznaczą 16 mln zł, resztę 

dołożą lokalne samorządy. Warunkiem realizacji projektu ma być uczestnictwo gmin  

z powiatu łańcuckiego. Wójt zaznaczył, że jeżeli dojdzie do budowy tego tunelu, wówczas 

gmina będzie zobowiązana przekazać środki zadeklarowane w uchwale. Dodał, że zgodnie  

z zapisami umownymi w przypadku gdy kwota z przetargu przekroczy 36 mln złotych gmina 

może tego wsparcia nie przekazać. Wójt stwierdził, że inwestycja ta jest koniecznością i jest 

bardzo potrzebna również mieszkańcom Gminy Żołynia, którzy często pokonują trasę,  

w ciągu której znajduje się przejazd kolejowy. Dodał, że spośród samorządów powiatu 

łańcuckiego, tylko Rada Gminy Markowa nie zdecydowała się na partycypację w kosztach tej 

inwestycji. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały  
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i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIII/120/20 w sprawie wyrażenia woli udzielenia 

przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację 

zadania publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych Jan Buszta, Sołtys Sołectwa Brzóza Stadnicka zapytał, 

czy zapadła już decyzja w jaki sposób prowadzone będą remonty dróg gminnych. 

Przypomniał, że przymierzano się do wykonania tych prac przez firmy wybrane w drodze 

przetargu. Sołtys wnioskował także o posprzątanie rowów przy drodze powiatowej pomiędzy 

Brzózą Stadnicką a Żołynią.  

Joanna Wal, Sołtys Sołectwa Smolarzyny, zawnioskowała o przeprowadzenie remontów 

dróg gminnych również w Smolarzynach oraz o posprzątanie w rowach. Powiedziała, że 

najwięcej śmieci znajduje się przy drodze powiatowej pomiędzy Smolarzynami a Potokiem, 

w okolicy nieruchomości po dawnym Iglopolu. Zapytała również, czy w 2020 r. będzie 

prowadzona akcja odbioru eternitu. Poprosiła również o dokonanie przeglądu i niezbędnych 

napraw urządzeń placu zabaw, znajdującego się przy szkole w Smolarzynach. 

Teresa Fus, radna gminy i Sołtys Sołectwa Kopanie Żołyńskie, zawnioskowała  

o przeprowadzenie remontów dróg w tym sołectwie, a konkretnie odcinków prowadzących do 

kaplicy św. Antoniego oraz tzw. drogi na Mazurka. 

Wójt gminy odpowiedział, że gmina rozstrzygnęła już przetarg na dostawy kamienia do 

remontów dróg. Powiedział, że główne drogi utwardzane będą przez firmy wyłonione  

w przetargu bądź zapytaniu ofertowym. Drobne naprawy wykonywać będzie działająca już 

przy urzędzie gminy ekipa remontowa. Wspomniał, że w najbliższym czasie zwróci się do 

dyrektora zarządu dróg powiatowych w sprawie fatalnego stanu drogi powiatowej  

w Smolarzynach, na odcinku przy granicy z Gminą Czarna, w miejscu wyjazdu z kopalni 

kruszywa. Mówił również o wizycie w urzędzie gminy mieszkańców Kopani Żołyńskich, 

którzy monitowali w sprawie naprawy drogi prowadzącej w kierunku kaplicy św. Antoniego. 

Wójt zaznaczył, że w ubiegłym roku droga ta była naprawiana czterokrotnie. Ocenił, że 

niszczenie jej kamiennej nawierzchni wynika ze zbyt szybkiej jazdy mieszkańców Kopani 

oraz osób jadących w kierunku Bud Łańcuckich. Wójt powiedział, że ekipa remontowa 

urzędu już porządkuje przydrożne rowy. Uporządkowano ciąg ulicy wojewódzkiej, teraz 

porządki będą prowadzone przy drogach powiatowych. Stwierdził, że w ciągu dwóch tygodni 

rowy głównych dróg powinny zostać uprzątnięte. Po tej akcji ekipa remontowa zostanie 

skierowana do przeglądu i napraw placów zabaw przy szkołach w Brzózie Stadnickiej  

i Smolarzynach. 

Marek Mach, Sołtys Sołectwa Żołynia, zapytał, czy w bieżącym roku będzie możliwość 

przekazania mieszkańcom kamienia do wykonywania przez nich napraw dróg dojazdowych. 

Powiedział, że są osoby posiadające stosowny sprzęt i deklarujące wykonanie prac we 

własnym zakresie. Wójt odpowiedział, że jeżeli potrzebne będą niewielkie ilości materiału, to 

zostanie on przekazany. Sołtys uzupełnił, że chodzi o materiał na drobne naprawy. 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący rady podziękował zebranym za 

przybycie i zamknął obrady o godzinie 18.50. 

Sporządził:                                                                                                          

 


